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Tak Vám řeknu, že mně ten Jarda Nykl pěkně naštval.( v klubu mezi svými jsem to řekl
jinak).

 
Že to Jarda umí, to víme všichni, ale to, co nám předvedl na svém večeru, bralo dech.
Když pominu, že mluvil za rohem a tiše, takže jsem ho moc neslyšel ( to nemluvím o
panu Vrbatovi), tak to byla ukázka dokonalosti. Nápad, zpracování, technika a celkový
dojem za 10. Jak večer pokračoval, tak jsem byl víc a víc naštvaný. Copak se dají moje
filmy srovnat s těmi, na které civím jak malé dítě? Když si vzpomenu jak točím já, to
zn.přijdu, natočím, potom sestříhám a šup, už se to promítá, tak  se začínám za své
filmy stydět,  natož je promítat.Snad jen pan Miroslav Kašpar  se mohl rovnat s tím,
co jsem viděl. Nikdy bych neměl tolik trpělivosti, tolik umu, tolik vynalézavosti ,jako
Jarda Nykl!No a to, že dostal na Unice jenom stříbrnou, tak to je skoro trapné. Budu
muset na sobě zapracovat. Více se zamyslet, co vlastně tvořím. Taky začnu nosit
klobouk, abych ho mohl vždy před Jardou smeknout.



Spravedlivě se naštval a napsal Vašek Fořt. 

 


